
ASO’dan bore yapılandırmasına destek
_ _ •  •

ASO Başkam Ozdebir: Borçlarım yapılandıran ancak taksitlerini 
ödeyemeyenlere yeni bir fırsat yaratıldı. Ödemesini yapmayanlar, 

geç ödeme zammı ile birlikte 31 M avıs’a kadar ödeyebilecekler.

ANKARA Sanayi Odası (ASO) 
B aşkanı N u re ttin  Özdebir, 
Bazı A lacakların  Yeniden Ya
p ılan d ırılm asın a  Dair K anun 
k apsam ında borçlan yapı
lan d ırılan  ancak  taksitle rin i 
ödeyem eyenlere yeni b ir fır
sa t ta n ın d ığ ın ı an ım sa ta rak , 
“Ö dem esin i yapm ayanlar, 
geç ödem e zam m ı ile b irlikte 
31 M ayıs 'a  kad ar ödeyebile
cekler” dedi.

A nkara Sanayi Odası ve 
A nkara Vergi Dairesi B aşkan
lığı iş birliğ inde, 6736 Sayılı 
Bazı A lacakların Yeniden 
Y apıland ırılm asına Dair Ka
nunca ilişkin  to p lan tı, ASO 
l.O SB 'de gerçekleştirildi. 
T oplantıda, bölgede yer alan  
sanayicilere k a n u n u n  getir
diği yeni fırsa tla r an la tıld ı. 
Özdebir, bu rada yaptığ ı ko
n u şm ad a , söz konusu  k an u n 
la v a tand aşın  kam uya olan 
borç y ü k ü n ü n  azaltılm ası, 
taksitlend irm e, ih tila fla rın  
son land ırılm ası gibi im k a n 
lar getirild iğ in i dile getire
rek, borçların ı yap ılan d ıran  
ancak tak sitle rin i ödeyem e
yenlere yeni b ir fırsa t y a ra 

tıld ığ ın ı h a tır la ttı . Özdebir, 
“Ö dem esini yapm ayanlar, 
geç ödem e zam m ı ile b irlik te  
31 M ayıs’a  kad ar ödeyebi
lecekler. Böylece k an u n d an  
yen iden  y ara rlan m a im k a n ı
n a  kavuşm uş olacaklar” diye 
konuştu .

ÇALIŞMA BAŞLATILDI
K anun çık tığ ında p iyasa

larda  lik id ite  s ık ın tıs ı y aşan 
d ığ ın ı vu rgu layan  Özdebir, 
şu n la rı kaydetti: “F irm aları
m ız birinci tak s itle rin i ödeye- 
bilse de ik inci taksitle rin i 
ödem ede sık ın tıya  g irm işti. 
M aliye B akanım ız Naci Ağbal 
bu d u ru m a  m ü d ah a le  ederek 
b ir dizi çalışm a başla ttı 
ve işle tm elerim izin  vergi 
ödem elerinde sorun  y aşam a
m aları için  büyük  b ir kolay
lık  sağladı. Sanayici dostu  
yak laşım ların d an  dolayı 
Ağbal ve em eği geçen tü m  
b ak an lık  ça lışan larına  çok te 
şekkür ediyorum . ASO olarak 
m ayıs ay ın ın  so n un a  kadar 
düzenleyeceğim iz to p lan tı
larda  işle tm elerim ize verilen 
destekleri an latacağ ız . ”


